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Za začetek športna novica:

Družabni klub Kajuh priieja 7.
in 8. aprila v namiznoteniški
dvorani v športnem parku Kode-
(jevo namiznoteniško tekmova-
nje za KAJUHOV MEMORIAL.
Na tekmovanju bodo sodelovali
vsi namiznoteniški klubi iz Slo-
venije, pa tudi s Koroške in trža-
škega podiočja.

Razveseljiva novica za mladi-
no iz Jaiš. Pred kratkim je bil v
Jaršah ustanovljen mladinski
klub, ki so ga vsi z nestrpnostjo
pričakovali. Prostore za klub je
dala krajevna skupnost, da bi se
lahko mladina čimbolje organizi-
rala. Odbor kluba šteje deset čla-
nov, mentor pa je Milan Jeras.
Klub je odprt vsak dan, sedež
kluba pa je na Jarški cesti 34 a.
Mladi iz Jarš: vabjjeni ste k so-
delovanju.

V novem mandatnem ob-
dobju se je sestalo novo predsed-
stvo OK ZMS. Na seji so veliko
časa posvetili delu komisij, raz-
piavljali pa so tudi o komisiji za
reševanje stanovanjske proble-
matike (po sklepu konference)
in o dveh počitniških domovih,
ki ju je devetim mošč anskim
podjetjem ,,odvzelo" turistično
podjetje Jadran turist. Tudi o
tem smo razpravljali po sklepu
konference. Zedinili smo se, da
bomo raziskali vzroke, zakaj ih
nkako sta domova prešla v last
Jadran turista, hkrati pa si bomo
prizadevali, da bi jih delovne
organizacije dobiJe nazaj v svojo
uporabo.

Tudi letos bo tradicionalna
prireditev, do sedaj znana pod
imenom Dan mladih moščanov.
Kako se bo ta prireditev po no-
vem imenovala, še ne vemo in
prepuščamo izbor imena vsem
zainteresiranim. Razlikovala pa

se bo od vseh dosedanjih, saj
bodo športna tektnovanja in kul-
tuine prireditve potekale skoz
ves mesec maj, finalna tekmova-
nja in velika kulturna prireditev
pa bodo po vsej veijetnosti na
dan mladosti. Ustanovili smo že
iniciativni odboi za pripiavo pri-
reditve, več o tem pa boste lah-
ko brali v naslednji številki Naše
skupnosti.

Smo pred sprejemom pionir-
jev v mladinsko organizacijo.
Letos bomo verjetno pripravili
skupni sprejem na Jančah, tre-
nutno pa že potekajo predavanja
o Zvezi mladine po vseh petih
osnovnih šolah naše občine.

V sklopu komisije za SLO že
ustanavljajo stalne pohode enote
OK ZMS Ljubljana Moste-Polje.
Ko misija pripravlja tekmovanje
teh enot z enotami JLA, pa tudi
izobraževalni program zanje.
Svojo prvo nalogo bodo po-
hodne enote opravile s pohodom
na Janče, ko bo sprejem pionii-
jev v ZMS.

V teku so Stevilna predavanja
in mladinske političnc šole, saj
sta komisiji za idejnopolitično
vzgojo in tdejnopoliticno delo
lesno pričeli s svojim delom.
Trenutno potekajo predavanja
za vodstva ovnosnih šol, za prve
in druge raziede gimnazijje, za
a>rejem v ZMS, pa tudi mladin-
ska politična šola na gimnaziji
Moste že dela.

Konec - marca bo ustanovljen
tako težko pričakovani aktiv
mladih novinarjev. Komisya za
informiranje je že pripravila pro-
gram dela in izobraževalni pro-
gram. Z apiilom pričnemo z de-
lom, vst zainteresirani pa ste vab-
ljeni k sodelovanju.

Stane Biezovar je že dlje časa
predsednik mladinskega aktiva v
KS Kodeljevo in sekretar aktiva
komunistov — članov predsed-

stva in sodelavcev OK ZMS
Ljubljana Moste-Poge. Že dolgo
dela v Zvezi mladine, za seboj
ima že dosti seminarjev in poli-
tičnih šol, udeležii pa se je tudi
kadiovske brigade v Planici.

- Pri svojem delu ptav go-
tovo naletiš tudi na težave. Bi mi
lahko naitel nekaj najbolj pere-
čih?

Ob ustanovitvi aktiva v KS
Kodeljevo smo pričakovali, da
bo izredno dobro delal, saj je že
prej obstajal v naši KS mladinski
klub Slovan, ki je bil med naj-
boljšimi v Sloveniji. Vendar pa
med mladimi ni bilo takega od-
ziva, kot smo pričakovali. Tre-
nutno deluje le ožji krog mladin-
cev - članov predsedstva aktiva
in nekaj sodelavcev; vendai pa
upamo, da se bo stanje izbojj-
šalo. Cutiti je že namieč neke
premike med mladimi. Vsestran-
sko nam pomaga svet krajevne
skupnosti, pa tudi OK ZMS, saj
nam zaiadi pomanjkanja pro-
stora često odstopi svoje.

Prav tako želim obsoditi vse
tiste, ki pod krinko nezainteresi-
ranosti mladine prikiivajo svojo
lenobo. Mladina sama ni ne-
zainteresirana, treba pa se ji je
pravilno približati in veliko de-
lati z njo. Sicer pa v naši KS ve-
čina mladine deluje v športu.

V prihodnje mislimo organizi-
rati mladinsko politično šolo,
sodelovati z DPM v KS in z dru-
gimi mladinskimi aktivi v KS
naše občine pa seveda tudi z OK
ZMS.


